
NOTULEN VERGADERING 15 JANUARI 2004 

Aanwezig: André, Lies, Wil, Tiemen, Frans, Annie en als nieuwkomer: 
Joukje Boertien. 

Afwezig : Sabine 

1. OPENING 

André opent de vergadering en heet in het bijzonder Joukje Boertien 
welkom in de commissie. Zij helpt als een poosje mee met het voeren 
van de dieren. 

2. VERSLAG VORIGE VERGADERING 

- De schapen zijn nog niet verkocht. 
- Door een hooiruif op te hangen gaat het voeren van de herten wat 

beter, maar nog niet geheel naar wens. De dieren zien er wel goed 
uit. 

- Bankkosten. De Buurtver. heeft de rek. courant omgezet naar een 
spaarrek. Is dit voor ons ook mogelijk? Waarschtjnltjk niet want 
WD moeten onze betalingen kunnen blDven doen. 
André en Annie zullen e.e.a. regelen. 
Via Kleine Kernen is er hout aangevraagd voor nieuwe nachthokken. 
Dit moet nog worden besproken in de Raad, maar de materialen moen 
alvast worden aangeschaft. 

- Over de verdere notulen geen opmerkingen. 

3. MEDEDELINGEN VAN VOORZITTER / PENNINGMEESTER 

- Bij het afleveren van het voer zijn er 6 zakken ontvreemd. Het voer 
heeft even onbeheerd gestaan. Hidding kr~gt sleutel, zodat het voer 
op een andere plaats gezet kan worden. 

- Er kunnen kooien voor het kleinvee opgehaald worden. Afgesproken 
wordt om op 24 januari deze bij Lanting op te halen. 

- André en Tiemen zijn naar Hardenberg geweest en hebben daar op de 
beurs naar verschillende speeltoestellen gekeken. Een speeltoestel 
dat de brede glDbaan zou kunnen vervangen is verschrikkelijk duur. 
Besloten wordt om verschillende bedrijven te benaderen voor een 
1-malige gift om t.z.t. een nieuw speeltoestel aan te kunnen schaf
fen. Er zijn al een paar giften binnen. De uitgezochte combinatie 
kan ook via Temmie aangevraagd worden bij de gemeente (al mee bezig) 
en bij Jantje Beton. 

- Sponsors: een paar nieuwe bedrijven zullen worden benaderd.' 
- De grote witte geit is erg kwetsbaar voor kou. In de wintermaanden 

bij Ludolf op stal. 

- Kas: besproken 
- Op de herinneringsbrief aan sponsors/donateurs is behoorlijk gere-

ageerd. Er zijn nog veel betalingen binnengekomen. 

4. INGEKOMEN EN UITGEGANE STUKKEN 

Geen. 

5.TOEKOMST PARK 

Er worden diverse werkzaamheden doorgenomen, o.a. het veranderen van 
het plakbord bij de ingang. 



6. RONDVRAAG 

- Frans deelt mee dat op 8 maart de ledenvergadering is~Bees=zal~s~e
len. Voorstel: ook op markt (iets vroeger beginnen dan afgelopen 
jaar zou mooi ziJn. 's Avonds in tent? Eventueel kosten delen? E.e.a. 
bespreken met buurtvereniging. 
Kascontrole afspreken. 
Tiemen vraagt of er al nieuwe foto's voor de website genomen zijn. 
In de gaten houden dat er af en toe gewisseld wordt. Zal worden ge
regeld. 
Strovoorziening in de gaten houdem. Ev. andere opslag regelen wan
neer dit niet meer bij Albert Oost zou kunnen. Nog even afwachten 
wat de plannen zijn. 

- Het hooi voeren kan nog wat beter geregeld worden. 
Hij zal slot repareren/vernieuwen? 

- Lies. De keet is afgesloten. Komt Buurtbeheer nog? Zo nee dan kan 
de keet schoongemaakt worden. Werk BBH staat stil. Keet volg. week. 
Henk de Ruiter moet vangkooi (in park aanw.) bij park plaatsen om 
zijn konijn te vangen. Tiemen zegt dit~te zullen doen. 

- André deelt nog mee dat Tiemen en hij naar de nieuwjaarsreceptie 
in het Schienvat zijn geweest. 
De brievenbus is gerepareerd en een geitje heeft een miskraam ge
kregen. En of Henk de Ruiter de kippen op wil halen. Annie geeft 
dit door. 

) . SLUITING 

De volgende vergadering is op woensdag 25 februari. 

André sluit de vergadering. 



NOTULEN VERGADERING februari 2004 
 
 

Aanwezig: Tiemen, Andre, Frans, Wil, Lies, Annie 
Afwezig: Joukje, Sabine 
 
 

1. Opening 
Welkom 
 
2. Verslag vorige vergadering 

- Kleine kernen: misverstand over brief/ aanvraag hout wordt aan 
gewerkt 

- W.s. 7 nieuwe sponsors. Enkele eraf. 
- Martijn Hof zal voortaan de website bijhouden 
 

3. Mededelingen van; voorzitter en penningmeester 
- Afgelopen maandag vergadering met buurtvereniging. Verschillende 

onduidelijkheden besproken. Voortaan 1 keer per jaar samen 
vergaderen. 

- Besproken: De organisatie van het feestweekend is bijna rond. B. regelt 
het feest. Zaterdag komt band Koert met verschillende soorten muziek. 
Boes op markt. Volgend jaar samen met buurtvereniging wat regelen.( 
20 jaar bestaan park). 

- Wil zal Boes vragen dit jaar alleen op markt (eventueel gratis) en 
eventueel sávonds (betaald) 

- Kosten voor 20-jarig bestaan zijn voor het park 
- Afspraak over meebetalen van het park bij een buurtfeest: bij tekorten 

tot EURO 120,-- bijbetalen in de kosten. Donateurs geven geen 
bijdrage aan buurtfeest. Vrijwilligers hebben wel recht op enige 
vergoeding van onkosten (koffie, thee, benzine) Wordt niet erg veel 
gebruik van gemaakt 

- Barbecue organiseren is afhankelijk van optreden van SKIK, ivm met 
opkomst. Volgende vergadering datum prikken. Zaterdag 5 juni of 
zaterdag 12 juni proberen. 

- Afspraak maken met bank (Andre en Annie) ivm bankkosten. 
- Jaarverslag verkeerde datum: moet zijn 31-12-2003 
- Telefoontje van vuilverwerkingsbedrijf. Andre zal telefonisch contact 

opnemen, offerte aanvragen 
- IJsverkoop kosten van de kinderen zijn eraf. Niet veel verdiensten, 

maar wel ijs blijven verkopen. 
- Er moet een nieuwe bedankbrief worden gemaakt voor nieuwe 

sponsoren 
- Er moeten nieuwe aanmeldingsformulieren worden gemaakt voor 

donateurs en sponsoren 
- Sabine is bezig met nieuwe lijsten en uitdraaien van de rekeningen 
- Sabine vraagt bijdrage voor nieuwe speeltoestellen 
- Sabine moet contact opnemen met Temmie Faassen over Jantje Beton 



- Uitzoeken: kern met Pit. Is dit er nog? (Arcadis) 
 

 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 

- Donatie NAM EURO 300,-- 
- Donatie BOS EURO 150,--. Dit houden we apart voor nieuwe 

speeltoestel. 
- Schapen zijn door de gezondheidsdienst allemaal goedgekeurd 
 

5. Toekomst park 
- Ganzenwei: drie nieuwe ganzen (vrouwtjes) 
- De weide moet verdeeld worden, want de varkens eten de eieren op. 
- Hok bij Tiemen wordt slecht. Binnenkort proberen op te knappen. Zeker 

deze zomer de ramen vernieuwen 
- Jaap Leferink gevraagd om houtsnippers te leveren. Buurtbeheer 

benaderen om dit te verdelen 
- Goten bij de ingang liggen in de weg. Goten tijdelijk naar de overkant 
- Tussenhok:paar pannen vervangen 
- Geitenhok heeft diverse reparaties nodig 
- Konijnenhokken: roosters pasklaar maken 
- Hooi aanvullen/ophalen. Ludolf vragen 
- Tussenhok: tegels recht leggen: school vragen. Tegels aanbrengen 

voordat konijnenhok geplaatst wordt 
- Veel gedoe met hoeven van schapen en geiten. Geiten voortaan in de 

winter binnen en ontsmettingsbakken neerzetten wanneer er een bok 
komt. 

- Lama aangeboden. Eerst kijken of wij dat kunnen verzorgen en of het 
bij de andere dieren past.  

 
6. Rondvraag 

- Na reparatie eventueel een tweedehandse broedmachine aanschaffen 
- Keet begin april los. Eerste paasdag. IJs bestellen 
- Kinderen benaderen voor IJsverkoop 
- Week voor Pasen keet schoonmaken 
- 8 maart ledenvergadering 20.00 uur 

 
7. Sluiting 

 
Volgende vergadering woensdag 31 maart KEET!! 

 
 
 



NOTULEN LEDENVERGADERING 8 MAART 2004. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
In het speciaal de heer Fuller, die ons vanavond alle ontwikkelingen komt vertellen over het 
smal spoormuseum. 

In het kort komt het hier op neer: 
De remissie wordt opgeknapt, de kapschuur van de heer Oost gaat dienst doen als opslagruimte voor 
treintjes en materiaal. De turfstrooiselfabriek wordt gerestaureerd. Achter het gebouw komt een 
museumtuin. Het gedeelte van de fabriek aan de kant van de fam. Oost wordt een conferentieruimte 
(ontvangstruimte en scholing), de rest blijft in de oude staat. De sporen blijven liggen, worden wellicht 
nog uitgebreid door een gedeelte van het aangrenzende Duitse gebied. 

Notulen ledenvergadering 2003. 
De grasbetonblokken voor de ingang van het Griendtsveenpark, worden niet gehoneerd. De gemeente 
zit met de zelfwerkzaamheid van projecten van het kleine kernenfonds. Als wij zelf de 
grasbetonblokken leggen en het niet goed gebeurt, kunnen zij met schadeclaims komen te zitten. Als 
zij het zelf moeten aanleggen, komt het financiële plaatje ver boven de begroting uit. De overige 
notulen worden voor kennisgeving aangenomen. 

Jaarverslag secretaresse 2003. 
De drempel bij de Berkenlaan en de reflecterende huisnummers zijn ons toegezegd vanuit de 4 tons 
pot. 

Jaarverslag Griendtsveenpark 2003. 
Aly geeft aan dat het Triconcollege wel vermeld wordt en niet "De Opstik", terwijl zij ook hebben 
geholpen op de dinsdagmiddag. 

Kasverslagen 2003. 
In het kasverslag van het Griendtsveenpark moet 31-12-02 31-12-03 zijn. De verslagen zijn goed 
bevonden. 

Kascontrolecommissie. 
Alica Compeer zit nog 1 jaar in de commissie en Wibo Nijboer assisteert haar daarbij. 

Kleine kernenfonds 2004. 
Kan het tuinafval en de troep naast Eise van Veenen en het krabbelbaantje opgeruimd worden? 
Beplanting van het gietwaterproject aan de W armoesweg en achter de school. 

Rondvraag. 
Frank wil graag iets organiseren voor de jeugd van 16 t/m 20. Hij denkt aan een filmavond. Kom maar 
met een plan, Frank. 
André wil iets gaan ondernemen als buurtvereniging tegen de vorm van geluidsoverlast vanuit de 
buurt. 
Het park wil graag op de maandagavond hulp van vrouwen uit de buurt voor de klussen die er gedaan 
moeten worden. 
Aanstaande zaterdag moet de volière voorzien worden van nieuwe houtsnippers ............... . 
Johan Bult wil graag meer openheid naar de buurt toe over de problematiek, die er met name met 
geluidsoverlast speelt. 

De voorzitter sluit de vergadering. 



NOTULEN VERGADERING APRIL 
 

  
 

1. Opening 
Andre opent de vergadering 
 
2. Verslag vorige vergadering 
- Internetsite is moeilijk bereikbaar doordat Griendtsveenpark een moeilijke 

naam is om in te typen 
- Wil heeft geregeld dat Boes gratis komt spelen op de markt dit jaar 
- 5 of 12 juni barbecue 
- Afspraak met de bank maken 
- We maken geen gebruik van vuilverwerkingsbedrijf omdat we min. Gebruik 

maken van container 
- Banden moeten weggebracht worden naar de stort 
- Jantje Beton regelen, Temmie hiervoor bellen 
- Andre vraagt naar Kern met pit (?) 
- Er wordt geen tweedehandse broedmachine aangeschaft 
- Attentie geven aan (onzichtbare) vrijwilligers die zich inzetten voor het park 
 
3. Mededelingen van; voorzitter en penningmeester 
- d’Oale kroeg in Schoonebeek geen sponsor meer 
- Albert Harms wil niet meer op de nieuwe grasmaaierslijst en konijnenlijst. Hij 

wil wel geld ophalen 
- Financien zijn besproken 
- Vast bedrag donatie blijft 5,-- EURO 
- Andre benadert door twee mensen van reclassering. Gaan hier neet verder op 

in. 
- Gehandicapte meneer wil graag bij ons werken. We hebben besloten om sit 

niet te doen. 
 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 
- Brief van Unive 
- Brief van Willie Waninge 
- Rabobanken geven geen donatie voor speeltoestel 
- Verzoek over onderhoud seeltoestel. Dit gaat via Temmie; Jos Biemans. 

Andre belt Sabine hierover. 
- Toboscope heeft als sponsor afgezegd 
 
5. Toekomst park 
- We gaan werkzaamheden apart op een lijst zetten: 

o Keet verven met transparante verf 
o Windveren vernieuwen 
o Nieuwe deuren 
o Fiets carrousel 
o Deuren kippenhol verven 
o Dakpannen 
o Ruiten vervangen 



o Snoeien van struiken 
o Stopcontacten vervangen 
o Coniferen snoeien bij Blaauwgeers 

- Werkzaamheden voor school: 
o Hok schoonmaken 
o Goten schoonmaken 

- Aanwijsbord is niet meer duidelijk te lezen. Frans geeft dit door aan 
buurtvereniging. 

 
6. Rondvraag 
- 8 juli wil peuterspeelzaal feest houden in park. Sabine heeft dan sleutel nodig. 

Ze moeten eigen afval meenemen en donatie is wel zo leuk. IJs van te voren 
even melden 

- Lies vraagt of buurtbeheer nog weer komt: Dit is niet zeker. 
 
7. Sluiting 
- 26 mei volgende vergadering 



NOTULEN VERGADERING MEI 
 

  
 

1. Opening 
Andre opent de vergadering. In de wintermaanden vergaderen we bij Munneke en 
in de zomermaanden in de Keet. 
 
2. Verslag vorige vergadering 
- Bank wordt juli of augustus 
- Barbecue en container komen we op terug 
- Jantje beton aanvraagformulieren invullen 
- Onzichtbare vrijwilligers zijn vrijwilligers die achter de schermen (af en toe) 

voor het park werken. 
- Vrijwilligerswerk op maandagavond 
 
 
3. Mededelingen van; voorzitter en penningmeester 
- Er zijn weer kippen en hanen bij de vijver gedumpt. Hier is niets tegen te doen. 

Opruimen 
- Tot juli dieren verkopen en de rest bewaren voor de markt 
- Er is een pony geboren, een hengst 
- H & G milieu heeft een container geplaatst voor oud papier 
- Barbecue op 12 juni. Volgend jaar tweede zaterdag in juni. Vaste dag voor 

aanhouden. Lies en Annie regelen Barbecue 
- Honden in park verboden. Wat te doen met hulphonden in opleiding. 

Informatie over inwinnen (politie?) 
- Schoolreisje op 23 juni, bellen wanneer er ijs gekocht zal worden 
- Financien doorgenomen. Er is EUR 1000,-- ontvangen van de gemeente 
 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 
- Kaart met geld. Bedankje van school; voor uitlenen van kuiken 
- Terra college over werkzaamheden eerste lesweek. Ze willen 2 en 3 

september komen. Ivm met markt willen wij liever 1 en 2 september. Andre 
neemt kontakt op. 

- Briefje van Bunskoek, krantenbezorger. Hij heeft vroeg in de morgen mensen 
in park gezien. Wordt ter kennisgeving aangenomen. 

- Prins Doeland. Vraagt om machtiging. Wel doen 
- Unive jaarverslag 
- Van Gansewinkel aanleveringsvoorwaarden 
- Diverse opzeggingen sponsoren (Sabine/Annie) 
 
5. Toekomst park 
- Niet aan nieuwe werkzaamheden beginnen voordat alle lopende klussen af 

zijn. 
- Nog veel regelen voor de weide. Hokken nog niet beschikbaar 
- Grond. Eventueel bij Jaap vragen 
- Subsidie aanpassingen gehandicapten? Voorzichtig hiermee ivm eventuele 

eisen die dan gesteld kunnen worden 



6. Rondvraag 
- Lies: Nieuwe bewoners welkom heten met burrtkrant. Folder park en 

bloemetje. Frans zal dit in buurtvereniging brengen 
- Joukje: Afdak maken voor pony (+ hooiruif). Pony’s willen niet graag binnen. Is 

er iemand die dit wil doen in zijn/haar vrije tijd? Gepensioneerde? Wel 
overleggen en zelfstandig werken. 

- Annie: Er zjn door Sabine nieuwe posters gemaakt.  
 
7. Sluiting 
- 14 juli volgende vergadering 



AGENDA VERGADERING 
 

 Plaats: Keet 
 Datum: 18 september 2004 
 Tijd: 20.15 uur 
 Notulen: Sabine 
 

Aanwezig: Andre, Wil, Frans, Lies, Annie 
1. Opening 
Andre opent de vergadering 
2. Verslag vorige vergadering 
3. Mededelingen van; voorzitter en penningmeester 
- Tiemen stopt helaas met alle activiteiten in het park. Volgende vergadering 

komen we hierop terug. Gereedschap/materiaal bij hem ophalen. 
- Het is moeilijk besluiten te nemen in de commissie, omdat er te weinig 

mensen in de commissie zitten en het is lastig omdat Wil niet in de Peel 
woont. 

- Proberen het vergaderen kort te houden!!: Besprekingen over diverse klussen 
kunnen na de vergadering gehouden worden. Belangrijk dat er tijdig klussen 
worden besproken zodat iedereen ervan af weet. 

- Boodschappen bij Prins Doeland op naam en de geleide nota aan Annie doen. 
Tevens doorgeven wie er boodschappen heeft gedaan. 

- Houtplezier levert voordelige speeltoestellen. Offerte ontvangen van 
speelhuisje: 3300,- EURO. Incl. BTW. Er is ongeveer 1600 EURO ontvangen 
en extra inkomsten in de brievenbus komt er nog bij. Toch een aanvraag doen 
bij Jantje Beton (Sabine). 

- Anonieme sponsor voor vier speeltoestellen (wip):1000,- EURO. Een vijfde 
element krijgen we van houtplezier en 1 reparatie/vervanging bij de levering 
van het speelhuisje. Naam van Houtplezier vermelden op een klein bordje. 

- Konijnenlijst aanpassen: Tiemen en Myra Beijlen stoppen. 
- Boom bij speeltuin is rot, zal worden verwijderd.Jaap Leferink hierover 

benaderen via EMCO. 
- Bennie Eijkens vragen om de schommel aan te passen 
- Bij gemeente nota’s van ren indienen. 
- Laatste werkavond: Chinees; kosten voor park. Lijstje maken: voerders, 

bestuur, maandaghulp. 
- Werkzaamheden werklijst: kunstmest, gras, vijver, dakpannen, schrikdraad, 

hooiruif, snoeien, bord recht zetten. 
- Geldbus is weer opengebroken en gerepareerd door Jemako (gratis) 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 
- Eenmalige gift: 100.- EURO Risk Assurantien 
- Jaarafrekening Essent: 40,03 EURO bijbetalen 
- Markt is goeg gegaan: 1300 EURO netto. Vooral de broodjes gaan goed. 

Dieren brengen ook veel op, maar de voerrekeningen zijn hoog. 
5. Toekomst park 
6. Rondvraag 
7. Sluiting 

 
VOLGENDE VERGADERING: 28 OKTOBER: KEET 



AGENDA VERGADERING 
 

 Plaats: Café Munneke 
 Datum: 9 december 2004 
 Tijd: 20.15 uur 
 Notulen: Sabine 
 

1. Opening 
 
2. Verslag vorige vergadering 

 
3. Mededelingen van; voorzitter en penningmeester 

 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 

 
5. Toekomst park 

 
6. Rondvraag 
 
7. Sluiting 

 



NOTULEN VERGADERING 28 OKTOBER 
 
Aanwezig: Frans, Joukje, Lies, Wil, Andre, Annie, Sabine 
 
 
1. Opening 
Andre opent vergadering 
2. Verslag vorige vergadering 
- Gereedschap/materialen bij Tiemen weggehaald 
- Schommel is aangepast 
- Nota’s ren doen Annie en Andre 
3. Mededelingen van; voorzitter en penningmeester 
- Bloemetje naar Tiemen 
- Chinees eten met zijn allen gaat niet door, volgend jaar bij 20-jarig bestaan 

komen we hierop terug 
- Lies regelt kerstster om te geven namens het park aan de vrijwilligers 
- Volgend jaar voorjaar komt er een nieuwe wal en worden dennenbomen 

weggehaald 
- Annie leegt container 
- Snoeiafval kan bij Alie in het bos worden gebracht ivm met maken van 

takkenwal 
- Mest mag bij Leferink in het bos. Als de bult hoog genoeg is dan wegbrengen, 

Andre overlegt waar de mest mag liggen 
- Aanvraag naar Casper Fuana voer ivm met sponsoren. We krijgen via Hidding 

al 20 jaar voer van hen. 
- Kleine pony is bij Joukje 
- Varkens gaan weg en we willen geen varkens terug!! 
- De werkzaamheden lopen niet in het park: Er moet een persoon zijn die het 

aanspreekpunt wordt. Wil benadert Gerrit hierover. Andre krijgt dan meer tijd 
voor de dieren en o.a. geldzaken. 

- Annie gaat binnenkort uit de commissie en we zoeken een nieuwe 
penningmeester. 

- Frans gaat in de commissie en we vragen Gerrit om in de commissie te komen 
- Nieuwe wiptoestellen geplaatst en er komt een indianenhut met klimpaal 
- Beurs Hardenberg: er zijn vrijkaartjes 
- Er is een voorlichtingsavond in Emmen over veiligheid speeltoestellen 
4. Ingekomen en uitgegane stukken 
- Jantje Beton is weg 
5. Toekomst park 
- Blanco werklijsten moeten er komen 
- Werklijst is besproken 
- Gerrit wil beginnen met nieuw werkhok 
6. Rondvraag 
- Joukje: Stelt dakpannen beschikbaar voor park, overleggen met Ludolf 
- Frans: IJzer gekocht en betaald aan Annie 
7. Sluiting 
- Volgende vergadering 9 december in Café Munneke 



INKOMSTEN EN UITGAVEN GRIENDTSVEENPARK 2004 

,,--

@ 

INKOMSTEN 

Saldo: / 
-kas E 461,34-""/ 
- bank 1.235,58 
- spaarrek.3.277,81!/ 
totaal per 01-01-04 

Donateurs 

Sponsors 

B r i e v en b u s ! v rij e 

Giften 

Verkoop dieren 

" ijs 

" markt 

Verz.premie 

Rente 

gift 

~/~ .... 4", .t""~ 

Euro 

EURO 

4.974,70 

1.605,11 

2.926,--

3.296,65 

1.500,--

820,50 

1.676,75 

1.040,15 

4,58 

80,51 

17.924,95 
================ 

UITGAVEN EURO 

Huur Griendtsveen 5,--

Verzekeringen 150,78 

Essent 660,03 

Ink. dieren 308,--

Dierenarts/gez.h.dienst 423,48 

Bestr.midd. 87,77 

Voer 

Onderh/rep/ger.sch. 

Kant.art./porto 

Kantine/markt 

Kado's/bloemen 

Container 

Ink. ijs 

Deplanting 

Bouwmaterialen 

Schuur 

Vliegren 

ISP website 

Water 

Donatie retour 

Bankkosten 

Saldo: 
- kas E 222,04 
-bank '801,55 
- spaarrek.2.658,32v/' 

2.764,76 

1.872,64 

132,99 

775,37 

211,50 

99,34 

1.286,22 

320,--

364,37 

3.236,54 

1.325,99 

59,98 

46,--

1 1 '5 0 

100,78 

totaal per 31-12-04 3.681,91 

Euro 17.924,95 
=============== 


